
AGENDA JEUGDRAAD 
17 OKTOBER 2023 

Aanwezig: Sarah De Deckere (jeugdconsulent), Wolke Saelens (‘t Kompas), Sven Matthys (KLJ 
Jabbeke), Timme Mahieu (Scouts Permeke), Bo Desrumaux (Scouts Permeke), Lars Persyn (Scouts 
Permeke), Jasper Jonckheere (KSA Varsenare), Remo Vanstechelman (KSA Varsenare), Maxim Coene 
(KSA Varsenare), Saar Verweirder (KSA Rafiki), Fien Debruyne (KSA Rafiki), Noore-Marie Bauwens 
(KSA Rafiki), Tine Maes (Jong Sint-Cecilia) 

Verontschuldigd: Claudia Coudeville (schepen Jeugd) 

 
• Goedkeuring verslag vorige zitting 

Het verslag van vorige zitting wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
• Contactgegevens en sleutels nieuwe hoofdleiding 

Er wordt door de jeugddienst gevraagd om alle recente contactgegevens en sleutelhouders van de 
jeugdverenigingen te bezorgen voor het werkingsjaar 2023-2024. Dit wordt via mail aangeleverd.  

 
• Subsidies – evaluatie reglement 

 

Bij KSA Varsenare wordt nog de aanwezigheid van de ouderban (20 punten) en één deelname aan een 
jeugdraadactiviteit (20 punten) toegevoegd.  

De berekening wordt na deze aanpassingen goedgekeurd zoals voorgelegd.  

 

De puntentelling rond deelname aan vormingen wordt in vraag gesteld. Momenteel krijgen verenigingen 
per deelname (met attest) 20 punten toegekend. Grote verenigingen met veel leiding kunnen hier 
makkelijk voordeel uit halen door met het volledige leidingsteam vormingen te volgen.  Voor kleinere 
verenigingen is dit moeilijker. Op deze manier worden grotere verenigingen dubbel “beloond”: ze 
krijgen al heel wat punten voor hun leidingskader en dit wordt dan nogmaals doorgetrokken in de 
puntentelling van de vormingen.  

Het aandeel voor vormingen is momenteel heel hoog in het eindtotaal (1/4 bij de KSA en Scouts) 

Er wordt het voorstel gedaan om het puntenaantal te verlagen naar 5 of 10 punten. De keuze voor 5 of 
10 punten wordt als volgt gemotiveerd: 

- 5 punten: een vorming is te vergelijken met een activiteit van 3u waar je ook 5 punten voor 
toegekend krijgt. Vorming duren vaak minder lang en heb je als vereniging minder 
voorbereiding aan.  

- 10 punten: Het puntenaantal laten zakken van 20 naar 5 is heel drastisch. Daarbij zal het zakken 
naar 10 punten toch nog de motivatie hoog houden om te blijven investeren in vormingen voor 
het leidingskader.  

Dit voorstel wordt verder besproken met de schepen om tot een aanpassing van het reglement te 
komen. De verenigingen worden op de hoogte gebracht van de definitieve keuze.  



• STAVAZA Skatepark 
 

De start van de werken zijn gepland op 2 november 2023. Op 23 oktober vindt de eerste 
werfvergadering plaats. Door KLJ en Scouts wordt gevraagd volgende dingen mee te geven aan de 
aannemer: 

- Indien mogelijk wordt het betonnen vlak aan de lokalen vrij gehouden (verzamelplaats bij 
activiteiten) 

- Verzoek om voldoende vuilbakken te plaatsen rond het skatepark 

Bij opening van het skatepark zal er een huishoudelijk reglement moeten opgemaakt worden. Wat is 
belangrijk om mee te nemen? 

 Openingsuren van het park voor lawaaihinder (via verlichting met knop?) 
 Nummer van hulpdiensten opnemen 
 Verbod op glazen flessen 
 Geen leeftijdslimiet voor het park opleggen 

Voor de opmaak van het reglement worden ook de lokale skaters uitgenodigd om input te geven.  

• Dag van de Jeugdbeweging 

In de vorige jeugdraad werd de mogelijkheid om een klein evenement te organiseren voor Dag van de 
jeugdbeweging besproken. Op heden werd dit niet verder opgenomen door de Jeugdraad waardoor dit 
te kortbij is om niet iets op poten te zetten. 

Er is wel een heel groot enthousiasme om meer evenementen te organiseren voor en door de jeugd. 
Hiervoor wordt een werkgroepje opgesteld met een lid uit elke jeugdvereniging.  

Evenementen op de planning: 

- Jeugd on Tour – na de buitenspeeldag 
- Nacht van de Jeugdbeweging – evenement voor alle Jabbeekse jeugdverenigingen 

 
• Varia 

Scouts Permeke 

o Waarborg zaal sensual 
o Duidelijkere afspraken rond gebruik van lokalen door externen 
o Mogelijkheid tot tijdelijk verplaatsen van container rond het startweekend 
o Einduur van avondmarkt op Kermis Jabbeke duidelijk communiceren om misverstanden te 

vermijden in de toekomst.  
o Tafels laten repareren door dienst Gemeentewerken  

KLJ 

o Mogelijkheid tot hangen van gordijnen aan lokaal 
o Vraag of KLJ ook een container heeft aan het centrum 
o Ophalen besmettingspalen 

 
 
 



KSA Rafiki 

o Mogelijkheid tot hangen van gordijnen aan lokaal 
o Er is een tekort aan opslagruimte: mogelijkheid om kasten bij te plaatsen? Mogelijkheid om 

container achter lokalen te plaatsen bij heraanleg speelzone?   
o Renovatie van lokalen dringt zich op: dak lekt nog steeds en zakt in, energiezuinigheid naar 

ramen en verwarming 
o Kermis Varsenare: Problemen met elektriciteit – geen communicatie over gebruik lokalen 

voor langste ontbijt 
o Vraag om zekeringskast te labelen 
o Vraag om zebrapad ter hoogte van de lokalen 
o Sigarettenbak verplaatsen naar hoek van gebouw – dit uit het zicht van kinderen plaatsen 
o Ophalen besmettingspalen 

KSA Blauwe Torre 

o Voorstel om nieuwe Jeugd on Tour te organiseren bij KSA na de Buitenspeeldag. 
o Vraag om Buitenspeeldag dit jaar in Varsenare te organiseren. 
o WiFi verbinding in lokalen werkt niet goed 
o Klink kapot aan buitenhokje 

Jeugddienst 

o Verzoek om problemen en vragen i.v.m. lokalen direct door te geven via mail naar 
gemeentehuis@jabbeke.be + verantwoordelijke // geen inhoud om op een jeugdraad te 
bespreken 

o Oproep naar vrijwilligers voor het Sinterklaasfeest 26 november 
o Voorstel van het bestuur: gratis schaatsmiddag tijdens winterbar – de jeugdverenigingen zijn 

heel positief over dit initiatief! 
o Brandveiligheid lokalen: levering gasfleskooien en rondgang hulpverleningszone 1 

 

mailto:gemeentehuis@jabbeke.be

